

Referat af bestyrelsesmøde mandag 2/6 kl. 1830 i Svinninge

Inviterede: Maria, Kenneth, Karin, Kasper og Anne. Desuden Lau	
1. Lau vedrørende muligt samarbejde om branding af HK Lammefjorden	Lau fremlægger sine bud på en vision, et mål og et emblem for HK Lammefjorden. Bestyrelsen definerer præmissen på arbejdsdagen 21/6.
2. Godkendelse af dagsorden	Godkendt
3. Nyt fra udvalg - Sponsorudvalg - Seniorudvalg - Ungdomsudvalg - Rekrutteringsudvalg	Sponsorudvalg: Der er proces om, hvordan sponsorkontrakter skal se ud. Der er forhåndstilsagn fra sponsorer, der ønsker at fortsætte. Seniorudvalg: Der skal følges op på assistenttræner til Dame senior. Kasper har ansvar for kontrakter. Seniorer er adviseret om opstartsweekend den 23-24. august. De er blevet om at booke en kamp, som afslutning på weekenden. Seniorenne ønsker at fortsætte et samarbejde med Rune i den nye sæson – vi giver grønt. Anne har haft kontakt til Jens vedr. træningstider og afventer svar. Ungdomsudvalg: Der er forslag om at klubben sælger merchandise. Dette kan gøres via Palle i Intersport Asnæs. Jørgen og Ann-Britt følger op. Der arbejdes på at få fysioterapeut Jacob Carlsen til at komme til opstartsstævnet. Maria følger op. Status på U9P er 5 spillere. Anne følger op på, hvilket træningstilbud de kan gives. Der er trænermøde den 11/6. Rekrutteringsudvalg: Der mangler en tovholder efter Oscars afgang. Kasper arrangerer møde snarest.
4. Årshjul	Indsamle nøgle (Karina) Ønske om at pokalturnering/Santander Cup? Anne følger op.

5. Opfølgning fra sidste møde: - Ønsker vi at være værter for niveaustævner i den kommende sæson	Da vi der stadig ikke er afklaring på om vi har en cafeteriabestyrer, takker vi nej i denne omgang.
6. Klubbens mulighed for fremadrettet i at deltage i arbejde til gavn for klubben, fx at uddele kirkeblade.	Vi har fået 20 kasser, 19 ruter. Ganske få frivillige tog et par ruter – men Kenneth og Maria tog selv 14 kasser. Klubben har fået 4000 kr. Det er ikke intentionen at klubbens bestyrelse skal påtage sig at uddele så store mængder kirkeblade. Vi melder fra på den aktuelle opgave fremadrettet. På mødet i juni drøftes, hvordan vi skaber bedre opbakning til projekter der samler penge til klubben.
7. Evt.	Troels ønsker at repræsentere klubben i unionen. Der er mulighed for at vi sidder to repræsentanter. Karin følger op. Kassererposten er ikke overdraget endnu – der er møde mellem Anne, Lene og Jette snarest.
8. Godkendelse af referat	Godkendt